

## § 1 Mötets öppnande

Gabriel Andersson(Ordförande) öppnar mötet klockan 12:08.

## § 2 Närvarande

Gabriel Andersson (Ordförande)  
Mikael Malmqvist (Vice Ordförande)  
Jonathan Thunberg (Kassör)  
Victor Nilsson (Sekreterare)  
Lovisa Jäberg (Socialt ansvarig och SAMO)  
Björn Berquist (Masteransvarig)

## § 3 Val av mötets ordförande

Gabriel Andersson väljs som mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Victor Nilsson väljs som mötets sekreterare.

## § 5 Val av mötets justerare tillika rösträknare

Jonathan väljs som mötets justerare tillika rösträknare.  
Lovisa väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

## § 6 Adjungeringar

*Föreligger ej.*

## § 7 Uppföljning

Öppnacknappen till Hubbendörren - ingen info har fått. Ansvariga är svåra att få tag på.

ArMIT och CETAK har ingen konflikt vad gäller lånet av Hubben. Lån kan genomföras.

Bilderna från Ting är på gång.

## § 8 Meddelanden

*Föreligger ej*

## § 9 Diskussionspunkter

- SexIT och P.R.I.T. önskar fler iZettles för att få kontantfritt
  - Vi skulle behöva minst 2, gärna 3.
  - Tillhörande plattor behövs också
  - StyrIT köper på eget initiativ för att inte en kommitté ska få huvudansvar
  - Även kassaregister bör införskaffas.
  - Stämma av med Data hur det fungerar innan beslut tas
  - Kårkortssystemet dröjer till 2017
- Uppdatera Patetlistor - Lovis fixar detta
- 8/10 samt 22/10 lunchseminarier- Kan samma förstaårsstudent hjälpa till igen?
  - Laxen håller kontakt med vederbörande.
- Mail från Olof - mastersfesten
  - Förra året var det en mottagningsfest i Kuggen för masterstud.
  - Ekonomiskt stöd finns att få.
  - sexIT kan den 30 september, men tydligen inte Olof.
  - Serveringstillstånd kommer inte att finnas till för nästa år, men funkar denna gång.
- Sektionsmötesbokning
  - Trivoc löser allt med detta
- Uppförandepolicyn skall laddas upp.
  - Trivoc löser detta också.
- FruktIT - fruktbudet är uppsagt
  - Föreningarna ser hellre att det köps in frukt på eget vis.
  - En vecka per termin och förening, förutom läsvecka 1.
  - Det kan påbörjas om en månad (eller när fruktbudet är helt uppsagt)
- FlashIT vill ha en hylla för sina saker.
  - Om Larssons struktureras om lite så fungerar det att ha det där.
- snIT äskar en summa pengar för representation
  - Äskningen godtas utan större omsvep
- Avtackning av Anette
  - Vi bör kolla om GD är ledig LV 4-5 någonstans
  - Maila PL samt Anette för att kolla om de är lediga.
  - Mat bör cateras, tårta bör köpas in.
  - Interna arbetsgrupper:
    - Laxen och Trivoc löser tårta
    - Viking + Krabban löser skumpa/pommac
    - Tuna + Lovis löser något ätbart

**Teknologsektionen Informationsteknik, Chalmers  
Styrelsemöte 2015-09-11, Hubben 12:08**

- CROC kanske har ett keyboard med tillhörande pedal
- Ta boomboxen från sexIT och Mic från P.R.I.T.
- Trivoc kontaktar PL och Anette om 28 sept - 2 Okt.

## **§ 10 Mötets avslutande**

*Nu är det slut för idag \*klappklapp\**

*Tack och adjö för idag \*klappklapp\**

*Tänk vad dagen gått fort*

*Tänk så mycket vi gjort*

*Men nu är det slut för idag \*klappklapp\**

Gabriel Andersson avslutar mötet 13:07